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ZAPISNIK 
SA 17. SJEDNICE VMO BRAJDA-DOLAC 

 
17. sjednica VMO Brajda-Dolac održana je 15.09.2011.god. s početkom u 18:00 sati u 

prostorijama MO Brajda-Dolac, Pomerio 26. 
 
Sjednici su bili nazočni: 

• Gordana Šopić, predsjednica VMO 
• Ljiljana Mikin, zamjenica predsjednice VMO 
• Igor Sušić, član VMO  
• Siniša Maroević, član VMO  
• Marina Stamenković,  tajnica MO 

 
 

Sjednici nisu bili nazočni: 
• Zoran Kolanović, član VMO 

 
 
 
Usvajanje zapisnika sa  16. sjednice VMO Brajda-Dolac: 
• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 

Sjednicu je otvorila predsjednica VMO i predložila slijedeći 
 
 

DNEVNI RED 
      

1. Prijedlog programa Vijeća MO za 2012. g. 
            2. Zakon o postupanju s nezakonito izgrañenim zgradama (NN 90/11) 
            3. Tekuća komunalna problematika    
            4. Razno                 
                  
 

            
        
  

Dnevni red je prihvaćen jednoglasno, bez primjedbi. 
 

 
 
 
 
 
 
 



 

AD 1  
 
Tajnica MO Brajda-Dolac upoznala je Vijećnike o programima Vijeća za 2012. godinu. 
 
Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno usvaja slijedeće programe: 
 
1.   Programske aktivnosti koje financira Odjel za gradsku samoupravu i upravu 
      - Program za Dane MO Brajda-Dolac     
      - Program za doček  "Djeda Božićnjaka" – dani dječje radosti  
      - Izrada jednog broja Biltena - 500 kom, format A5, 16 stranica   
 
2.   Program iz područja zdravstva koje financira Odjel gradske uprave za zdravstvo i        
      i socijalnu skrb  
      - mjerenje krvnog  tlaka i šećera u krvi  
      - zdravstveno predavanje  
  
3.   Programske aktivnosti koje financira Odjel za sport i tehničku kulturu 
 
 
AD 1-2  
 
Vijeće MO Brajda-Dolac nije usvojilo slijedeće programe:  
 
1. Program Odjela gradske uprave za odgoj i školstvo  
2. Program Odjela gradske uprave za poduzetništvo   
3. Program Odjela gradske uprave za urbanizam i ekologiju 
 
AD 2 
 
Vijeće MO Brajda-Dolac primilo je na znanje Zakon o postupanju s nezakonito 
izgrañenim zgradama (NN 90/11). 
 
 
 
AD 3 
 
Vijećnik Igor Sušić obavijestio je Vijećnike da su prije godinu i pol  postavljeni stupići u 
Krešimirovoj ulici od k.br. 8 do 14  kako bi se spriječilo bespravno parkiranje osobnih 
automobila ali da nije riješeno mjesto za  posude za odlaganje kućnog otpada  i mjesto za 
dostavu u Krešimirovoj ulici kod. k.br. 14. Vijećnik je predložio da se problem riješi ocrtavanjem 
mjesta za dostavu i mjesta za  odlaganje kućnog otpada,  te je predložio da se dopis sa 
prilogom skice uputi Čistoći d.o.o. i Rijeka prometu d.d.. 
Drugi problem koji je naveo Vijećnik je da djelatnici tržnice na tržnici Brajda ne postavljaju 
stupiće na mjestu gdje je prije  bio press kontejner (u blizini kioska za novine) u ul. Brajda 
kod.k.br. 4 te tako omogućuju parkiranje osobnih vozila i na taj način ugrožavaju sigurnost 
potrošača na samoj tržnici. Vijećnik je predložio da se dopis uputi Tržnici d.o.o. n/p direktorice  
Silvane Šubat, Direkciji za prometno redarstvo i Direkciji za komunalno redarstvo kako bi se 
uspostavio red kakav je bio prije tri mjeseca. 
 
Zaključak: Vijeće MO Brajda-Dolac jednoglasno je usvojilo prijedloge Vijećnika Igora 
Sušića. 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

   
AD 4 
 

      Tajnica je izvijestila  Vijećnike o mogućnosti štampanja Biltena za 2011. godinu koji bi trebao  
      biti napisan najkasnije do 01.12.2011.god., radi štampanja istog.         
    

Zaključak:  Vijeće MO Brajda-Dolac  jednoglasno je  donijelo odluku da će do navedenog 
roka pripremiti materijal za štampanje biltena. 
 
 
AD 4-1  
 
Predsjednica Vijeća Gordana Šopić predložila je Vijećnicima rebalans za 2011. god. za 
program Djeda Božićnjaka. 
 
Zaključak: Vijećnici  MO Brajda-Dolac  jednoglasno su  usvojili predloženi rebalans. 
Rebalans za 2011. god.  program Djeda Božićnjaka sastavni je dio ovog zapisnika.  
                     
 
AD 4-2 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac  obavijestila je Vijećnike o komunalnim prioritetima za 2011. god., koji 
su realizirani  tijekom mjeseca srpnja 2011. god.: 
 
1. Rješavanje odvodnje oborinske vode u ulici Ive Marinkovića od k.br. 2 do.k.br. 6 
2. Sanacija nogostupa u Zadarskoj ulici  od k.br. 1 do k.br.3 
3. Sanacija nogostupa u ulici Pomerio od k.br. 21 do k.br. 25  
4. Sanacija nogostupa u ulici Pomerio od k.br. 27 do k.br. 31 
 
 
AD 4-3 
 
Tajnica MO Brajda-Dolac  obavijestila je Vijećnike o sanaciji  kolnika tijekom mjeseca srpnja 
2011. god.: 
 
1. Sanacija kolnika u ulici Pomerio od k.br. 1  do k.br. 5 
2. Sanacija kolnika u ulici Žtava fašizma od k.br. 15 do k.br. 17 
2. Sanacija kolnika u ulici Frana Kurelca od k.br. 2 do k.br. 8     
3. Sanacija kolnika u ulici 1. maja kod k.br. 4 
 
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje obavijest tajnice.  
 
 
 
AD 4-4  
  
Tajnica MO Brajda-Dolac  obavijestila je  Vijećnike da je dana 12. rujna 2011. god. uz 
nazočnost  brojnih uzvanika, meñu kojima je bio i predsjednik Republike Hrvatske prof.dr.sc. 
Ivo Josipović, na zgradi Pomorskog fakulteta  otkrivena spomen ploča posvećena admiralima 
koji su diplomirali na Carsko-kraljevskoj Vojno-pomorskoj Akademiji u rijeci, 1866-1914.    
 
Zaključak: Vijećnici su primili na znanje obavijest tajnice.  
 
 
 
 
 
 



 

 
 

        S obzirom da se više nitko nije javljao za riječ, Predsjednica VMO je u 20:00 sati zaključila 
sjednicu.  

 
Sjednica je završila u 20:00 h. 

 
Ovaj se zapisnik sastoji od četiri  (4) stranica.  
 
 
 
 

Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu: 
Marina Stamenković 

Predsjednica VMO Brajda-Dolac:  
Gordana Šopić 

 
 
 
 

  
 

 

 

 
 

 

 

 

 
  

  

  



 

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

  

 


